
15.4. 2025 

Interpelace: Milan Vrkoč na radního Lubomíra Brože 

Téma: Úklid 

 

Vážený pane radní, 

při předávání naší agendy na počátku roku jste odmítl mnou navrhovaný model úklidu na Pětce. 

Zrušení monopolu jedné firmy a rozdělení Prahy 5 na tři oblasti, kde by každou oblast spravovala jiná 

firma. Očekával jsem, že co nejdříve přijdete s vlastním konkrétním návrhem na úklid Pětky a 

seznámíte s ním veřejnost, ale zatím jsem od Vás zaznamenal pouze obecné, nekonkrétní vyjádření 

v dubnovém časopisu Pětka, že chcete zlepšit čistotu na veřejných místech Prahy 5 lepší 

infrastrukturou, moderními technologiemi, osvětou a odpovědností. Stávající rámcová smlouva končí 

již za necelý rok a veřejnost ještě nezná, jak chcete pokračovat. 

V tomto smyslu se Vás ptám: 

Jaký konkrétní model úklidu na Pětce navrhujete? 

 

Děkuji. 

Milan Vrkoč 

 


